
Nr Datum Titel Toezegging Stand van zaken Portefeuillehouder Partij(en) Afge
daan

0061 08-04-
2020

Procesinformatie mbt 
planning ontwikkeling 
voorstel Prostitutiebeleid 
Gouda

Begin juni 2020 zal een raadsmemo 
aan de raad worden gestuurd waarin 
procesinformatie m.b.t. planning 
ontwikkeling voorstel 
Prostitutiebeleid Gouda

P. Verhoeve D66 Nee

0060 11-03-
2020

Kredietvoorstel Ecopark 
- wandelpad

Tijdens de verkenning door de Raad 
van het Ecopark op 11 maart 2020 is 
er een vraag gesteld door mevrouw 
Kars van D66, waarop het college 
binnen 1 week terug zouden komen. 
Zij vroeg zich af of kunnen 
toegezegd kon worden dat er, 
gelijktijdig met het Ecopark, ook een 
wandelpad achterlangs het Ecopark 
gerealiseerd kan worden.  Hierbij de 
bevestiging dat gemeente ervoor zal 
zorgdragen dat het wandelpad 
gelijktijdig met het Ecopark 
opgepakt zal worden. De 
voorbereiding en uitvoering van 
zowel het wandelpad als het Ecopark 
zal met elkaar afgestemd worden, 
zodat dit gelijktijdig opgepakt en 
uitgevoerd zal worden.

H. Niezen D66 Nee

0059 29-02-
2020

Rapport nationale 
ombudsman "Klachten 

Aan de hand van de 3 suggesties in 
de aanbiedingsbrief van het rapport 

R. Tetteroo Nee



uit zicht mensen buiten 
beeld"

van de Nationale Ombudsman 
"Klachten uit zicht mensen buiten 
beeld", zal wethouder Tetteroo de 
raad begin Q2 schriftelijk informeren 
in hoeverre dit rapport van 
toepassing is in de Goudse situatie.

0057 12-11-
2019

Motie validatie Naar aanleiding van de ingetrokken 
motie zal het college een memo 
sturen over hoe men omgaat met 
validatieinstrumenten en 
onderbouwing van uitgaven.

M. Bunnik CDA Nee

0056 11-12-
2019

Duurzaamheid in 
raadsvoorstellen

Op welke manier en in welke mate 
het voorstel bijdraagt aan de ambitie 
Gouda CO2 neutraal vermelden in 
ieder raadsvoorstel onder de 
paragraaf duurzaamheid.

H. Niezen D66 Nee

0055 15-01-
2020

GHR onderzoeksrapport 
Veiligheid

N.a.v. behandeling Groene Hart 
Rekenkamer onderzoeksrapport 
Veiligheidsbeleid: In maart/april zal 
de raad door de portefeuillehouder 
Pieter Verhoeve geïnformeerd 
worden op welke wijze het door de 
raad beschikbare extra budget voor 
handhaving is aangewend.

Er is door de raad nog geen 
extra budget voor handhaving 
beschikbaar gesteld, de raad 
heeft in de motie van 17-07-
2019  het college opgeroepen 
om te onderzoeken hoeveel 
extra handhavingscapaciteit 
nodig is. De toezegging heeft 
daarom  betrekking op het 
informeren van de raad over 
de uitkomst van die 
inventarisatie. Dit zal voor de 

P. Verhoeve Nee



zomer met de raad gedeeld 
worden. Er is wel extra budget 
beschikbaar gesteld voor de 
prioriteiten van het IVB. 
Hierover zal de raad bij de 
behandeling van het Actieplan 
2020 (op 18 maart) en in de 
Jaarrekening 2019 
geïnformeerd worden.

0054 11-12-
2019

Evaluatie LSI project 
Wijkgerichte aanpak 
Korte Akkere

Het LSI-project Wijkgerichte aanpak 
Korte Akkeren – zie hiervoor het 
raadsmemo van 8 oktober 2019 - 
zal worden geëvalueerd. De 
bevindingen zullen met de raad 
gedeeld worden na afronding van 
het project t.w. 12 september 2020.

R. Tetteroo Nee

0053 11-11-
2019

Begroting - 
armoedebeleid

Armoedebeleid: meer informatie 
financiële implicaties voor de 
behandeling kadernota beschikbaar.

Raadsmemo discussienota en 
aanvullende informatie is 
toegevoegd (bijlage).

R. Tetteroo Ja

0052 11-11-
2019

Begroting: Beleid 
Statushouders

Beleid Statushouders - zal in 1e Q 
aan raad gezonden worden.

Planning is dat de raad eind 
Q1 een memo ontvangt. Zie 
ook toezegging 36.

C. Dijkstra Nee

0051 11-11-
2019

Begroting: ouderenbeleid Begroting: Ouderenbeleid - In Q1 
komt apart stuk over eenzaamheid 
naar raad.

Raadsmemo met Stanza 
ontvangen.

C. Dijkstra Ja

0050 11-11-
2019

Begroting: kosten in 
sociaal domein

Begroting: Kosten in Sociaal Domein 
- dit jaar nog PvA naar Raad –gaat 
ook over de gevolgen van de 

Op 17 december 2019 is een 
memo naar de raad 
toegestuurd over 

C. Dijkstra Nee



wijzigingen die de minister wil 
voorstellen.

jeugdbescherming (zie 
bijlage). Onder het kopje 
‘Financiële (bij)sturing sociaal 
domein is aangekondigd dat 
de raad bij het eerste 
ijkmoment 2020 een overzicht 
ontvangt.

0046 12-11-
2019

Begroting: emissievrije 
stadsdistributie

Begroting: eind 2019 aangekondigd 
Quick Scan Onderzoek Slimme 
stadslogistiek - 1e helft 2020 
voorstel implementatie Emissie vrije 
Stadsdistributie

Planning is nog steeds om in 
2020 een voorstel in de raad te 
brengen.

H. Niezen Nee

0038 12-11-
2019

Begroting: lokale lasten Begroting: Lokale lasten - er komt 
het eerste kwartaal van 2020 een 
onderzoek om Gouda te laten 
zakken onder top 25 naar de raad.

M. Bunnik Nee

0036 30-10-
2019

Promen: wet inburgering N.a.v. toelichting directeur Promen : 
Wethouder Tetteroo komt uiterlijk 
april 2020 met een memo over 
implementatie van de Wet 
Inburgering.

Planning is dat de raad eind 
Q1 een memo ontvangt. Zie 
ook nr. 52.

R. Tetteroo Nee

0034 18-09-
2019

Kredietvoorstel 
aanpassingen Huis van 
de Stad

Met betrekking tot de onderwerpen, 
die niet tot de portefeuille van 
Wethouder Bunnik horen en ook niet 
van invloed zijn op de verdere 
behandeling van het Kredietvoorstel, 
heeft Wethouder Bunnik toegezegd 
deze voor bespreking in te brengen 

Terugkoppeling volgt begin 
2020.

M. Bunnik Nee



in het College en toegezegd dat 
hiervoor naar de Raad begin 2020 
terugkoppeling zal plaatsvinden. Het 
betreft de volgende punten: • de 
suggesties, betrekking hebbend op 
de (her)inrichting van de 
buitenruimte/plein en de begane 
grond HvdS, die gedaan zijn door de 
insprekers tijdens de 
voorbereidende raadsbijeenkomst 
van 18 september 2019 bij de 
behandeling van het Kredietvoorstel 
aanpassingen HvdS • het verzoek 
om de stoelen in de Raadzaal te 
vervangen • de vraag naar een 
advies van de GAB (Goudse 
Adviesraad voor mensen met een 
beperking) inzake de 
toegankelijkheid van het HvdS

0031 17-07-
2019

Intensivering op civiel 
technische kunstwerken

Algemene beschouwingen: 
Intensivering op civiel technische 
kunstwerken - aanvullende 
investeringen worden aan de raad 
voorgelegd op middellange termijn.

Wordt voorbereid. Op termijn 
apart voorstel naar raad.

H. Niezen Nee

0030 17-07-
2019

Overname taken Cyclus Algemene beschouwingen: 
Overname taken Cyclus - hierover 
komt een memo naar de raad in het 
4e kwartaal 2019.

4e Kwartaal 2019 wordt de 
evaluatie aan de raad 
aangeboden. Evaluatie wordt 
eerste helft 2020 afgerond.

H. Niezen Nee



0026 17-07-
2019

Staat van de Stad Algemene beschouwingen: in de 
Staat van de Stad zal ook 
digitalisering en innovatie 
meegenomen worden.

M. Bunnik Nee

0025 03-07-
2019

Jaarrekening: 
"taakvelden"

Jaarrekening: Wethouder Bunnik: Bij 
hoofdstuk 7 “taakvelden” wordt het 
voorgaande jaar aan het rapportage 
jaar toegevoegd in het overzicht.Te 
beginnen bij jaarrekening 2019 met 
2018 als voorgaande jaar.

M. Bunnik GL Nee

0024 03-07-
2019

Toekomstvisie in 
beleidsnota's

Toekomstvisie - Wethouder Dijkstra: 
In beleidsnota’s, waarin verwerkt  de 
inhoud van de Toekomstvisie Gouda 
2030 (o.a. ambities, uitgangspunten, 
vervolgactiviteiten en uitvoering), zal 
dat in de betreffende beleidsnota 
nadrukkelijk vermeld worden.

De Uitvoeringsagenda 
SamenLeven 2019 is (onder 
meer) gebaseerd op de 
Toekomstvisie en verwijst daar 
nadrukkelijk naar. Dat geldt 
ook (en zal ook gelden) voor 
andere beleidsnota’s die raken 
aan de ambities die genoemd 
zijn in de Toekomstvisie.

C. Dijkstra CU Nee

0016 06-03-
2019

Evaluatie structuurvisie 
Groen en 
subsidieverordening 
Groenfonds

Naar aanleiding van amendement 
SGP/D66: Evaluatie Structuurvisie 
Groen en subsidieverordening 
Groenfonds: jaarlijkse evaluatie van 
de structuurvisie Groen zal 
plaatsvinden volgens de 
evaluatiekaders.

Een aanpak van de Evaluatie 
o.b.v. de kaders door de raad 
mee gegeven, is in oktober 
2019 door het college 
vastgesteld en daarna naar de 
raad doorgestuurd. De eerste 
evaluatie staat gepland voor 
maart/april 2020.

H. Niezen PvdD Nee



0001 12-12-
2019

Lijst openstaande 
toezeggingen 2018-
2019

Nee

0000 19-03-
2018

Lijst openstaande 
toezeggingen 2014-
2018

Nee


